

ជំងឺ COVID-19 វ៉ារ័ង Delta

តើអ្វីជា វ៉ារ័ង Delta?

វ៉ារ័ង Delta គឺជាទម្រង់នៃវីរុសដែលបច្ចុប្បន្ននេះគឺជាវ៉ារ័ងមួយនៃជំងឺ COVID-19 ដែលកំពុងមានប្រៀបនៅក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិក។ វាមានការប្រែប្រួលនៅក្នុងទ្រាយវីរុសរបស់វាដែលធ្វើឲ្យវាងាយចម្លងទៅមនុស្សប្រើប្រៀបធៀបទៅនឹងវ៉ារ័ងដទៃទៀត។



តើអ្វីខុសគ្នាទៅនឹងវ៉ារ័ង Delta?

រោគសញ្ញា Delta មិនមានភាពខុសគ្នាខ្លាំងពីទម្រង់ផ្សេងទៀតនៃវីរុសនេះទេ ប៉ុន្តែពួកវាអាចធ្វើឲ្យមនុស្សធ្លាក់ខ្លួនឈឺលឿនជាងមុន។ រោគសញ្ញាអាចមានដូចជា ក្អក ដង្ហក់ គ្រុនក្តៅ រងាញាក់ ឈឺចាប់សាច់ដុំ ឈឺក្បាល ឈឺបំពង់ក និងលែងដឹងរសជាតិ ឬក្លិនដែលកើតមានថ្មី។



តើនរណាដែលប្រឈមនឹងការធ្លាក់ខ្លួនឈឺ ឬត្រូវសម្រាកពេទ្យដោយសារតែវ៉ារ័ង Delta?

អ្នកដែលមិនបានចាក់វ៉ាក់សាំងគឺប្រឈមនឹងហានិភ័យខ្ពស់ក្នុងការឆ្លងវ៉ារ័ង Delta និងការធ្លាក់ខ្លួនឈឺ ឬការសម្រាកពេទ្យ។



តើអ្វីជាវិធីល្អបំផុតដើម្បីការពារខ្លួនអ្នកពីវ៉ារ័ង Delta?

ការទទួលបានការចាក់វ៉ាក់សាំងគឺជាវិធីល្អបំផុតដើម្បីការពារខ្លួនអ្នកពីការធ្លាក់ខ្លួនឈឺដោយសារជំងឺ COVID-19 និងការចម្លងវីរុសនេះទៅអ្នកដទៃទៀត។



សូមការពារខ្លួនអ្នក និងអ្នកដទៃ៖

ចាក់វ៉ាក់សាំង
ទទួលបានការចាក់វ៉ាក់សាំង និងទទួលបានជូនដំណឹងអំពីការឱ្យបានរហ័សបំផុត!
ស្វែងរកការណាត់ជួបតាមរយៈ: www.Othena.com ឬទូរសព្ទទៅខ្សែទូរសព្ទបន្ទាន់នៃជំងឺ COVID-19 របស់ OC សម្រាប់ជំនួយ តាមរយៈលេខ 714-834-2000។

ធ្វើតេស្ត
ទទួលបានការធ្វើតេស្តប្រសិនបើអ្នកមានអាការៈដូចរោគសញ្ញាជំងឺ COVID (ក្អក ហឿនសំបោរ គ្រុនក្តៅ) ទោះបីជាអ្នកបានទទួលឬមិនបានទទួលវ៉ាក់សាំងរួចក៏ដោយ ឬប្រសិនបើអ្នកមានការព្រួយបារម្ភដោយសារតែអ្នកមានទំនាក់ទំនងជិតស្និទ្ធជាមួយនរណាម្នាក់ដែលមានជំងឺ COVID-19។

- ក. ទាក់ទងទៅកាន់អ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាពក្នុងតំបន់របស់អ្នក ឬធ្វើការទិញកញ្ចប់សម្ភារៈដើម្បីធ្វើតេស្តដោយខ្លួនឯងនៅផ្ទះ៖ <https://ocCOVID19-ocHealthInfo.com/covid-19-testing>
- ខ. ស្នាក់នៅផ្ទះ ប្រសិនបើអ្នកឈឺ
- គ. អនុវត្តតាមការណែនាំស្តីពីការធ្វើតេស្តរបស់កន្លែងការងារ/សាលារៀន



តើវ៉ាក់សាំងជំងឺ COVID-19 ទាំងអស់ដែលយើងមាន មានប្រសិទ្ធភាពប្រឆាំងនឹងវ៉ារ័ង Delta ដែរឬទេ?

ប្រាកដណាស់ វ៉ាក់សាំងដែលមាននៅក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិកបច្ចុប្បន្ន ធ្វើការកាត់បន្ថយលទ្ធភាពនៃការឆ្លងវ៉ារ័ង Delta ឬវ៉ារ័ងផ្សេងទៀតនៃជំងឺ COVID-19 ការធ្លាក់ខ្លួនឈឺធ្ងន់ធ្ងរ ការសម្រាកពេទ្យ ឬការស្លាប់។



តើអ្នកដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងរួចដែលបានឆ្លងវ៉ារ័ង Delta អាចធ្វើការចម្លងជំងឺនេះបានដែរឬទេ?

បុគ្គលដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងគ្រប់ចំនួនមានអត្រាទាបក្នុងការឆ្លង និងចម្លងវីរុសនេះទៅអ្នកដទៃទៀត។ អ្នកដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងរួច និងបានឆ្លងជំងឺ COVID-19 មានអត្រាទាបក្នុងការឈឺធ្ងន់ធ្ងរ។ អ្នកដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងរួច ដែលមានទំនាក់ទំនងជិតស្និទ្ធជាមួយអ្នកដែលមានហានិភ័យខ្ពស់ (មានប្រព័ន្ធភាពសុំអន់ខ្សោយ ឬមិនបានចាក់វ៉ាក់សាំង) ឬពួកគេខ្លួនឯងដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងរួច នោះមានការប្រឈមនឹងហានិភ័យខ្ពស់ នោះពួកគេគួរតែមានការប្រុងប្រយ័ត្នបន្ថែម។

បង្ការ
ធ្វើការប្រុងប្រយ័ត្នផ្សេងទៀត ដើម្បីរឹតត្បិតហានិភ័យនៃការឆ្លង ឬចម្លងជំងឺ COVID-19៖

- ក. ពាក់ម៉ាស់ពេលនៅក្នុងអគារតាមទីសាធារណៈ
- ខ. ចៀសវាងទៅកន្លែងមានមនុស្សច្រើន
- គ. រក្សាគម្លាតបុគ្គលពេលស្ថិតនៅក្នុងកន្លែងដែលគ្មានខ្យល់ចេញចូលល្អ
- ឃ. លាងដៃរបស់អ្នក/ប្រើប្រាស់ទឹកលាងដៃសម្លាប់មេរោគជាប្រចាំ

<p>ស្កេនកូដ QR ខាងក្រោមដោយប្រើប្រាស់ទូរសព្ទដៃរបស់អ្នកសម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពី៖</p>	<p>ការធ្វើតេស្ត</p>	<p>ព័ត៌មានស្តីពីវ៉ាក់សាំង</p>
--	---------------------	-------------------------------

